
Fico: „Zradcovia okolo Pellegriniho ma
nas**li. Ich strana bude jasne proamericky a
viac liberálne orientovaná“
- CZ24 News | 21. října 2020

SLOVENSKO: Predseda Smeru-SD Robert Fico sa v pondelkovom vysielaní rádia Expres vyjadril
pomerne ostro na adresu bývalého premiéra a svojho bývalého straníckeho kolegu Petra
Pellegriniho, ktorý nedávno založil stranu Hlas-SD. Fico naďalej opakuje, že Pellegrini ako aj ďalší
bývalí podpredsedovia Smeru-SD Žiga či Raši sú „zradcami“.

„Ja to pomenúvam veľmi presne, môžem si to dovoliť. Jediné, čo dosiahli je, a dovoľte mi, použijem
taký expresívny výraz… Jednoducho ma nas**li. Toto sa nerobí. Nezachovali sa, ako sa mali zachovať.
Bola na stole jasná ponuka. Ponuka spočívala v tom, že Pellegrini bude predseda strany a ja budem
šéfom špeciálnej politickej nadácie, ktorá bude kontrolovať orientáciu strany,“ poznamenal Robert
Fico na adresu odidencov zo Smeru-SD.

Uviedol tiež, že Petrovi Pellegrinimu želá všetko dobré. Podľa slov Roberta Fica strana Hlas-SD nie je
súperom Smeru-SD. „Pellegrini naším súperom určite nie je. My sa sústredíme predovšetkým na
vládnu koalíciu.“

„Ja teraz nebudem komentovať, čo sa bude diať po ďalších parlamentných voľbách. Ale medzi nami a
partiou Pellegriniho je veľký rozdiel. Strana Petra Pellegriniho bude veľmi jasne proamericky
orientovaná. To v našom prípade nie je pravda. Strana P. Pellegriniho bude viac liberálne
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orientovaná ako my.“

Fico dodal, že si pamätá diskusie s ľuďmi z dnešnej strany Hlas, ktorí mali podľa neho odlišný názor
napríklad pri otázke minimálnej mzdy. „Ja som mal čisto ľavicový názor na tieto otázky.“

„Aj v mnohých hodnotových témach sa budeme určite odlišovať. Čiže my im želáme všetko dobré, sú
v opozícii a toto nie je náš politický súper. My máme iného politického súpera a ním je súčasná
vládna koalícia,“ zopakoval šéf strany Smer-SD

Fico uviedol, že Smer-SD má podľa jeho názoru potenciál vo voľbách dosiahnuť dvojciferný výsledok.


